
ZBORI OBČINSKE SKUPŠČINE SO RAZPRAVLJALI

Ljubljana 2000 na obzorju
Večina tem, ki so jih na seji 27. januarja obravnavali zbori občinske

skupščine, so zadevale razvoj našega mesta. Delegati vseh Ireh zborov
so namreč na skupnem zasedanju razpravljali o predlogu smernic za
pripravo dokumentov Ljubtjana 2(HM1. o aktualnih prohlemih mesl-
nega potniškega prometa in o njegovem nadaljnjem razvoju, nato pa
so na ločenih sejah obravnavali še zaposlovanje v Ljubljam v lanskem
letu, seznanili so se i planom zaposlovanja za leto 1982. govorili pa so
tudi o osnutku dogovora o usklajevanju davčne politike v letošnjem
letu. Zbor krajcvnih skupnosti in zbor združenega dela sta poslušala še
poročilo o družbenem varstvu otrok v našem mestu, sprejela pa sta
tudi nekalere odloke.

Pri obravnavanju predloga
smernic za pripravo dokumentov
Ljubljana 2000 so delegati naj-
prej poslušali uvodno pojasnilo
predstavnice izvršnega sveta
Slavke Keržanove. Povedala je,
da so vse pripombe in dopolnila,
izrečena na razširjeni seji izvrš-
nega sveta lani novembra, nana-
šale pa so se na sanacijo moščan-

ske industrije, na njen prihodnji
razvoj, na širjenje prometne de-
javnosti, stanovanjske gradnje,
rekreacijo, turizem in kmetij-
stvo, v predlogu upoštevane. De-
legati pa so v razpravi opozorili
še na varstvo zelenih površin.
vodnih virov in kolesarskih stez,
odlaganje odpadkov, na more-
bitnoširjenje Pietrola v Zalogu in

Zgornjem Kašlju in na uredilev
ter dograditev krajcvne skupno-
sti Polje. Delegaii naše skupščine
so menili, da so smernice dovolj
dobra osnova za pripravo doku-
mentov Ljubljana 2000. Pri-
pombe, izrečene v tej razpravi.
bodo naši predstavniki prenesli
na mestno skupščino.

(Nadaljevanje na 3. strani)



(Nadaljevanje s 1. strani)
Težav, ki spremljajo Ijubljan-

ski mestni potniški promet
(MPP). prav gotovo ne bo mo-
goče rešiti na mah. V zadnjih
dveh letih je Integral lahko kupil
le 41 novih avtobusov, kar je se-
veda premalo za obnovitev do-
trajanega voznega parka. Zdaj je
namreč od osmih dinarjev, koli-
kor stane vozovnica v MPP, le
1,20 namenjeno za razširjeno
reprodukcijo. Zato so tudi naši
delegati podprli predlog, da je
treba poiskati ustreznejše načine
za zagotavljanje denarja za
nakup novih avtobusov. O tem se
bo odločalo združeno delo.

Prav tako naj bi se delavci od-
ločali glede nadomestila za vož-
njo na delo. Predstavniki več
konferenc delegacij so namreč
menili, da nc kaže ukinjati na-
domestila in delavce »vabiti« na
vožnjo z avtobusom, dokler so
le-ti tako napolnjeni, ter vožnja z
njimi ni vselej na primerni kul-
turni ravni. Kot je povedal pred-
stavnik tozda MPP, je lani zdru-
ženo delo v Ljubljani izplačalo
delavcem nadomestila za vožnjo
v cestnem in železniškem potni-
škem prometu v višini 650 mili-
jonov dinarjev. To pa vsekakor
ni majhen znesek.

Če v Ljubljani ne bo mogoče
ustanoviti samoupravne intere-
sne skupnosti za mestni potniški
promet, so menili naši delegati,
potem je trcba poiskati drug

način za povezavo vseh tistih, ki
se v našem mestu ukvarjajo s
potniškim prometom. Povezavo
Fužin z mestom bo Integral po-
skušal urediti z dodatnim avto-
busom, treba pa bo napraviti za-
silno obračališče. V bližnji pri-
hodnosti pa je predvidena nova
proga, ki naj bi šla mimo mest-
nega središča in bo Moste pove-
zovala s Šiško in Bežigradom.
Avtobusi naj bi vozili iz Stepanj-
skega naselja po Pesarski, Litij-
ski in Kajuhovi cesti do Šmartin-
ske, nato po Pokopališki in Lin-
hartovi prek Titove za Bežigrad,
od tam pa po Parmovi na Dreni-
kovo, Celovško in Djakovičevo
do sedanjega obračališča proge
številka 3 pri Litostroju. Avto-
busi naj bi vozili v osemminutnih
presledkih. Omeniti kaže še po-
datek, da bodo letos v naši občini
na postajališčih postavili deset
nadstrešnic, in sicer 5 še za lani,
prav toliko pa tudi za letos. Kje
bodo postavljene, je stvar dogo-
vora v občini.

K poročilu o družbenem var-
stvu otrok v Ljubljani naši dele-
gati niso imeli pripomb. Podatki
iz septembra lani pa povedo, da
smo imeli v šestih vzgojno-var-
stvenih zavodih 3557 otrok, če-
prav naj bi jih vrtci sprejeli le
2904. V podaljšanem bivanju je
262 otrpk. Lani jeseni je bilo
61,5 odstotka otrok, starih do
pet let, ki so želeli obiskovati
vrtec, odklonjenih.
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